
1 

 

BR-01.0012.1.2.16.2015 

Protokół nr 17/2015 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

Rady Miasta Krakowa 

odbytego w dniu 21 września 2015 roku 

w sali 303 Urzędu Miasta Krakowa 

W posiedzeniu, któremu przewodniczył Adam Kalita - Przewodniczący Komisji 

udział wzięli członkowie Komisji wg listy obecności.  

Przewodniczący Komisji po stwierdzeniu quorum pozwalającego na podejmowanie 

prawomocnych decyzji o godzinie 15.00 otworzył posiedzenie Komisji.  

Następnie zapytał o uwagi do zaproponowanego porządku posiedzenia. Nie zgłoszono uwag. 

Komisja przez aklamację przyjęła porządek posiedzenia w brzmieniu: 

1. Sprawy skarg oraz pism wpływających do Komisji. 

2. Sprawy bieżące. 

3. Oświadczenia, komunikaty. 

 

Ad. 1. 

Sprawy skarg oraz pism wpływających do Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przygotowane projekty uchwał w sprawie 

skarg, które Komisja rozpatrywała na poprzednich posiedzeniach (wszyscy członkowie 

Komisji otrzymali stosowne projekty): 

- skarga (znak sprawy: BR-01.1510.11.2015) na działania Prezydenta Miasta Krakowa 
Komisja na posiedzeniu w dniu 7 września 2015 r. uznała skargę za niezasadną. 

Komisja w obecności 5 członków Komisji, 5 głosami „za”, przy 0 „przeciw” i 0 

„wstrzymujących się” przyjęła projekt uchwały w sprawie skargi na działania Prezydenta 

Miasta Krakowa,  

- skarga na bezczynność organu (Prezydenta Miasta Krakowa) (znak sprawy:  

BR-01.1510.14.2015) 

Komisja na posiedzeniu w dniu 24 sierpnia 2015 r. uznała skargę za niezasadną. 

Komisja w obecności 5 członków Komisji, 5 głosami „za”, przy 0 „przeciw” i 0 

„wstrzymujących się” przyjęła projekt uchwały w sprawie skargi na bezczynność organu 

(Prezydenta Miasta Krakowa), 

- skarga na działania Prezydenta Miasta Krakowa i dyrektora Miejskiego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Krakowie (znak sprawy: BR-01.1510.15.2015) 

Komisja na posiedzeniu w dniu 7 września 2015 r. uznała skargę za niezasadną. 

Komisja w obecności 5 członków Komisji, 5 głosami „za”, przy 0 „przeciw” i 0 

„wstrzymujących się” przyjęła projekt uchwały w sprawie skargi na działania Prezydenta 

Miasta Krakowa i dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Krakowie, 

- skarga na działania Prezydenta Miasta Krakowa, dyrektora Miejskiego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Krakowie i dyrektora Wydziału Mieszkalnictwa Urzędu Miasta 

Krakowa (znak sprawy: BR-01.1510.13.2015) 

Komisja na posiedzeniu w dniu 7 września 2015 r. uznała skargę za niezasadną. 
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Komisja w obecności 5 członków Komisji, 4 głosami „za”, przy 0 „przeciw”, 

0 „wstrzymujących się” i 1 osobie nie biorącej udziału w głosowaniu przyjęła projekt 

uchwały w sprawie skargi na działania Prezydenta Miasta Krakowa, dyrektora Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Krakowie i dyrektora Wydziału Mieszkalnictwa Urzędu 

Miasta Krakowa. 

 

Po przyjęciu przygotowanych projektów uchwał Komisja rozpatrzyła: 

- skargę na Przewodniczącego Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec (znak sprawy: BR-

01.1510.7.2015) 

Przewodniczący przypomniał, że Komisja otrzymała opinię prawną, o którą prosiła. 

W dyskusji udział wzięli: Adam Kalita, Adam Migdał. 

Przewodniczący Komisji zaproponował, aby ww. skargę uznać za zasadną.  

Komisja w obecności 6 członków Komisji, 4 głosami „za”, przy 0 „przeciw” i 2 

„wstrzymujących się” uznała skargę za zasadną. 

Przewodniczący Komisji poinformował, że na kolejne posiedzenie Komisji zostanie 

przygotowany projekt uchwały w sprawie uznania ww. skargi za zasadną. 

- skargę Pani Agnieszki Wantuch – Radnej Dzielnicy V na działania Zarządu Dzielnicy 

V Krowodrza (znak sprawy: BR-01.1510.10.2015) 
Przewodniczący przypomniał że na jednym z poprzednich posiedzeń Komisja wysłuchała 

wyjaśnień Skarżącej oraz Przewodniczącego Rady i Zarządu Dzielnicy V. Komisja wystąpiła 

także o opinię prawną dotyczącą zarzutów Skarżącej, którą otrzymała. 

W dyskusji udział wzięli: Adam Migdał, Krzysztof Durek, Jerzy Popiel, Wojciech 

Krzysztonek. 

Adam Migdał zaproponował, aby skargę uznać w części za zasadną, a w części za niezasadną. 

Jerzy Popiel postawił wniosek, aby rozstrzygnięcie w sprawie ww. skargi przesunąć na 

kolejne posiedzenie, aby członkowie Komisji mogli zapoznać się pismem Wojewody 

dotyczącym mandatu członka Rady Dzielnicy V – Zbigniewa Marcisza.  

Przewodniczący poddał wniosek pod głosowanie. 

Komisja w obecności 7 członków Komisji, 3 głosami „za”, przy 4 „przeciw” i 0 

„wstrzymujących się” nie przyjęła wniosku. 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie uznanie skargi w części za zasadną, 

a w części za niezasadną.  

Komisja w obecności 7 członków Komisji, 4 głosami „za”, przy 3 „przeciw” i 0 

„wstrzymujących się” uznała skargę w części za zasadną, a w części za niezasadną. 

Przewodniczący Komisji poinformował, że na kolejne posiedzenie Komisji zostanie 

przygotowany stosowny projekt uchwały. 

- skargę na Zarząd Budynków Komunalnych w Krakowie (znak sprawy:  

BR-01.1510.12.2015) 

Przewodniczący Komisji zaproponował, aby przesunąć rozpatrywanie skargi na kolejne 

posiedzenie Komisji i zaprosić Skarżącego oraz przedstawiciela Zarządu Budynków 

Komunalnych. 

Komisja w obecności 7 członków Komisji, 7 głosami „za” – jednomyślnie przyjęła 

propozycję.  

 

Następnie Przewodniczący odczytał przekazaną Komisji informację Zarządu Infrastruktury 

Komunalnej i Transportu dotyczącą wymiany oświetlenia ulicznego na oświetlenie „ledowe” 

i przeprowadzania pomiarów fotometrycznych, o którą Komisja prosiła i zaproponował, aby 

wystąpić o dostarczenie przez ZIKiT niezależnej opinii dotyczącej wymiany oświetlenia 

ulicznego na oświetlenie „ledowe”, która została wykonana na prośbę ZIKiT-u. 
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Komisja w obecności 7 członków Komisji, 7 głosami „za” – jednomyślnie przyjęła 

propozycję.  

 

Przewodniczący Komisji przedstawił również dwa pisma – wnioski skierowane do Komisji 

przez Radnego Bolesława Kosiora: 

- wniosek o sprawdzenie głosowania w sprawie budżetu obywatelskiego – postanowiono 

zaprosić na kolejne posiedzenie Komisji Radnego Bolesława Kosiora oraz Mateusza 

Płoskonkę – Zastępcę Dyrektora Wydziału Spraw Społecznych, 

- wniosek dotyczący opłat za śmieci – postanowiono wystąpić o opinię prawną w tej sprawie.  

 

Przewodniczący Komisji zaproponował także, aby: 

- skargę na Dyrektora Wydziału Mieszkalnictwa (znak sprawy BR-01.1511.2.4.2015) 

przekazać do rozpatrzenia Prezydentowi Miasta, ponieważ Komisja Rewizyjna nie jest 

właściwa w tej sprawie 

Komisja w obecności 7 członków Komisji, 7 głosami „za” – jednomyślnie przyjęła 

propozycję 

- skargę na działania Wydziału Architektury i Urbanistyki (znak sprawy 

BR-01.1511.2.3.2015) przekazać do rozpatrzenia Prezydentowi Miasta, ponieważ Komisja 

Rewizyjna nie jest właściwa w tej sprawie   

Komisja w obecności 7 członków Komisji, 7 głosami „za” – jednomyślnie przyjęła 

propozycję.  

- skargę na pracowników Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej (znak  sprawy  

BR-01.1511.2.2.2015) przekazać do rozpatrzenia Dyrektorowi Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej.  

Komisja w obecności 7 członków Komisji, 6 głosami „za”, przy 0 „przeciw”, 0 

„wstrzymujących się” i 1 osobie nie biorącej udziału w głosowaniu przyjęła propozycję.  

 

Ad. 2. 

Sprawy bieżące. 

 

Nie zgłoszono spraw bieżących.  

 

 

Ad. 3. 

Oświadczenia, komunikaty. 

 

Nie zgłoszono oświadczeń i komunikatów. 

 

 

Przewodniczący Komisji o godzinie 15.40 zamknął posiedzenie. 

 

 

Przewodniczący Komisji 

 

 

        Adam Kalita 

   Protokołowała: 

 

Jadwiga Jaskiernia  


